
Zápis 

ze 7. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 7.12.2023 

 

 

Přítomno: 6 zastupitelů, 6 občanů. 

Omluven: P. Novák 

 

1. Jednání zahájil starosta P. Blažek v 18:02. 

 

2. Zapisovatelka: I. Tomšová, návrhová komise: S. Tahalová, ověřovatelé zápisu: V. 

Crhová, H. Lingrová. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

3. Schváleno doplnění programu dnešního jednání o RO č. 4. Hlasování: pro 6, proti 0, 

zdrželi se 0. 

 

4. Kontrola úkolů z posledního zasedání: 1 úkol:  

Obnova lavičky za mostem naproti čp.87. Lavička bude komplet obnovena na jaře, dále 

již bez termínu. 

 

5. Bylo schváleno rozpočtové provizorium do sestavení a schválení rozpočtu na rok 2024. 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

6. Projednáno provedení inventarizace do 22.1.2024, inventarizační komise (IK) ve 

stejném složení jako v loňském roce – H.Lingrová, V.Crhová, I.Tomšová, L.Morávek, 

M.Eder, inventarizační zpráva termín vyhotovení do 31.1.2024. Proškolení členů IK dne 

18.12.2023 na Obecním úřadě. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

7. Smlouva o spolupráci při zajištění dopravní obslužnosti s Libereckým krajem na další 4 

roky (2024 – 2028), za každý rok platí obec částku ve výši 46 200,- Kč – smlouva 

projednána, schválena, podpisem smlouvy pověřen starosta. Hlasování: pro 6, proti 0, 

zdrželi se 0. 

 

8. Projednána Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí příspěvku na zajištění solidárního 

systému financování sociálních služeb ve správním obvodu Semily – v červnu bylo 

schváleno Memorandum o spolupráci při zajištění spolufinancování sociálních služeb, 

ke kterému se připojilo dalších 18 obcí, nyní došlo k předložení návrhu veřejnoprávní 

smlouvy, kde byly stanoveny pro jednotlivé obce příspěvky dle počtu obyvatel, výše 

ročního příspěvku pro obec Bradlecká Lhota je ve výši 16 170,- Kč. Návrh smlouvy 

schválen, starosta Petr Blažek je pověřen podpisem smlouvy. Veškeré služby, které lze 

díky této smlouvě využívat, budou zveřejněny na webu a ve skříňkách, aby byli občané 

informováni. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

9. RO č.4 – jedná se o již schválený finanční příspěvek ve výši 8 000,- Kč z minulého 

zasedání pro neziskovou organizaci Život bez bariér, z.ú. Nová Paka (4 000,- Kč) a pro 

Rodinné centrum Kapička Jičín (4 000,- Kč), výdaj bude zařazený na paragraf 3900 – 

Příspěvek na činnost související se službami pro obyvatelstvo. Hlasování: pro 6, proti 0, 

zdrželi se 0. 

 

10. Úprava stávajících Obecně závazných vyhlášek – aktualizace dle požadavků nových 

právních norem, částky zůstávají ve stejné výši jako minulý rok. 

Obecně závazná vyhláška obce B.L. o místním poplatku za obecní systém odpadního 

hospodářství – poplatek za komunální odpad zůstává ve výši 540,- Kč /osoba / rekreační 

objekt. 

Obecně závazná vyhláška obce B.L. o místním poplatku ze psů – poplatek ze psa 

zůstává ve výši 80,- Kč /pes. 



Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

11. Cena nájmů v obecních bytech (čp. 67, 84) – částka 30,-/m2, 15 let beze změny. Návrh 

na navýšení na částku 50,-/m2, i na základě nákladů na úpravnu vody v bývalé škole a 

nové topení v KD. Budou zpracovány nové nájemní smlouvy. Hlasování: pro 6, proti 0, 

zdrželi se 0. 

 

12. Aktualizace pojistných smluv obce – starosta byl pověřen k provedení kontroly 

a případné aktualizace všech těchto smluv. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

13. Záměr prodeje osobního vozidla Škoda Octavia – nemá již využití, máme dodávku. Byl 

projednán a schválen prodej, navrhovaná cena 25 000 Kč, již máme zájemce. Hlasování: 

pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

14. Záměr o zakoupení 2 částí pozemků - cesta „průhon“: 

-  p.č. 93/4 - od p. Plecháče, čp. 89 - jedná se o část pozemku nad náhonem, cca 12 m2, 

- p. č. 93/2 od Vl.Voháňky, malá část, navazující na výše uvedený pozemek. 

Záměrem je, aby cesta („průhon“) patřila majetkově OÚ. 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

15. Do rozpočtu na příští rok budou zařazeny tyto investice: kompletní rekonstrukce elektro 

v KD, stavební úprava stropu v KD (minerální podhled – 200 000 Kč). V současné době 

máme nové topení v KD, ale řešíme únik tepla přes stropy. Dále bylo projednáno 

zastínění sálu (venkovní žaluzie – 120 000 Kč), které zajistí řešení úniku tepla, hluk 

i zastínění v případě potřeby. Žaluzie by měly být realizovány do konce tohoto roku, 

popřípadě začátkem příštího, dle možností dodavatele. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi 

se 0. 

 

16. Byla projednána a vzata na vědomí Zpráva o výsledku finanční kontroly Mikroregionu 

Tábor za rok 2023.  

 

17. Různé: 

- Dotaz (H.Lingrová) na úpravu lip na „zástružku“, starosta – v lednu/únoru plánován 

prořez po celé obci, byl zadán požadavek na odborný posudek Z. Fišerové, zatím 

nebyl zpracován, OÚ zaurguje. 

- Dotaz (J. Němec) na řešení zrušeného přechodu u aut. zastávky. Starosta – bude se 

ještě řešit, problematické místo, řešení přechodu by bylo možné u odbočky na Kyje, 

ale snaha o přechod poblíž stávajícího. 

 

18. Úkol pro všechny zastupitele: Zaslat podklady pro rozpočet na rok 2024. 

T: 15.2.2024 

 

19. Bylo schváleno Usnesení z dnešního zasedání Obecního zastupitelstva. Hlasování: pro 6, 

proti 0, zdrželi se 0. 

 

 

 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


